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  JIŘÍ PEK 

 

Report ze zastupitelstva obce Vejprnice 7. 12. 2023  
 

Starosta Karpíšek porušil zákon o obcích, když nesvolal zastupitelstvo v zákonné lhůtě! 

 

Rada (RO), kontrolní (KV) a finanční výbor (FV) (body 4-6) 

- Zastupitelé dostali podklady k radě obce pouze k 1. listopadu. 

- Podkladové materiály ke KV a FV jsme nedostali včas. Vyzval jsem Doležala ke komentáři 

proč tomu tak je. Odpověděl za něj „tiskový mluvčí“ Karpíšek. Plzák také vyčetl Doležalovi, 

že zápis z FV neodpovídá realitě.  

- KV doporučil RO po našem vzoru, aby zavedla zjednodušení hlášení černých skládek.  

- Obec bude v přestupkové agendě zastupovat Mgr. Alena Králová – právnička (400 Kč/h), 

která před soudy neúspěšně obhajuje Vodárenskou a Kanalizační a.s. 

- Budeme mít další autobusovou zastávku za 135 tis. snad i se střechou. 

- RO bez dřívějšího projednání na ZO schválila další investice do Formanky a to na  interiérní 

práce celkem za 500 tis. a přístavbu přísálí za 5,5 milionu v místě, kde se nedávno 

vybudoval nový chodník...  

 

Rozpočet (bod 7) 

- Příjmy i výdaje obce jsou na rok 2024 plánovány v celkové výši 111 milionů.  

 

Plán investic (bod 9) 

- Pokračování výstavby a rekonstrukce místních komunikací a chodníků – jen neví kterých...  

- Rekonstrukce zdravotního střediska, tak snad už to letos vyjde... 

- Dokončení přístavby Formanky a obecního úřadu 

- Úprava parku – přeložka vzdušné kabeláže 

- Stavební úpravy ZŠ a MŠ  

- Rekonstrukce veřejného osvětlení 

- Nákup dalšího elektromobilu 

 

Prodeje a koupě pozemků 

- Karpíškovci nesmyslně koupili polovinu pole 

za 1,75 milionu od Mareše. Údajně na chodník. 

Proč však předražený projekt narovnání Esíčka od 

SÚSky za 68 milionů pod vedením Doležala 

s chodníky již nepočítal? 

- Obec má zvláštní přístup ke stanovení prodejních cen. Například, když se prodávalo Mottlovi 

(Karpíškovo společníkovi ve společnosti REAL KLIMA s.r.o.) stačilo zjistit cenu obvyklou 

přes realitku. Po tlaku opozice se nakonec prodalo alespoň za 1650 Kč/m2. Nyní však obec 

požadovala znalecký posudek – cena pro Loopway a Máchu je 3060 Kč/m2 (bod 12). 

- Další prodej malých kousků pozemků různě po obci bez posudku za 1650 Kč/m2 (bod 13). 

- Nepodpořili jsme výkup pozemku pod silnicí Na Chrastech z historických důvodů (bod 17). 

 

Různé 

- Vodné a stočné dle Váchala znovu zdraží -  nově 160 Kč/m3. 

- Poplatky za popelnice 800 Kč, Poplatky za psa 300 Kč (dům), 500 Kč (byt) atd. (bod 11). 

- Přijali jsme dotaci od Plzeňského kraje na pečovatelské služby  

156 tis. (bod 10). 

- Na poli pod hřbitovem mají vzniknout nové budovy po MŠ, ačkoliv 

Sihelská s Karlem tvrdili, že další rozšiřování ZŠ a MŠ nebude kvůli 

demografickému vývoji zapotřebí. Bohužel na naše doporučení 

Karpíškovci nezřídili fond rozvoje, do kterého by přispívali developeři. 

Z fondu by se financovala nová ZŠ a MŠ, takhle to zaplatí zase občané!  

- Karpíšek si neumí ohlídat své zastupitele. Z důvodu absence Jílkové 

chtěl zastavit zasedání zastupitelstva, protože neměl dostatek hlasů 

k prohlasování kontroverzního nákupu pole od Mareše. To je 

nedůstojné jednání vůči přítomným občanům i zastupitelům (bod 16).  

- Závěrem jeden dobrý vtip: Občané si stěžují na nezvládnutí sněhové 

kalamity. Přesto byli pracovníci technických služeb spatřeni ve středu 

odpoledne, jak pracují na dančí ohradě pod vodárnou. Podle Karpíška 

tam byli soukromě a vybírali si přesčasy... :-D. 

 

 

 

VÍTE, ŽE KARPÍŠEK BUDE PŘÍŠTÍ ROK OBHAJOVAT SENÁTORSKÉ KŘESLO. MOŽNÁ I PROTO 

VYŠEL PLACENÝ ČLÁNEK V PLZEŇSKÉM DENÍKU EXTRA O VEJPRNICÍCH A SAMOZŘEJMNĚ I 

STAROSTOVI KARPÍŠKOVI, JENŽE TAKOVÁTO REKLAMA PODLE VEŘEJNĚ DOSTUPNÉHO 

CENÍKU STOJÍ 219 240 KČ. PLATILI TUTO REKLAMU OPĚT OBČANÉ? 
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